

No. 14531. INTERNATIONAL COVENANT ON ECONOMIC, SOCIAL AND CULTURAL RIGHTS. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 16 DECEMBER 1966¹

N° 14531. PACTE INTERNATIONAL RELATIF AUX DROITS ÉCONOMIQUES, SOCIAUX ET CULTURELS. ADOPTÉ PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 16 DÉCEMBRE 1966¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

28 December 1976

SURINAM

(With effect from 28 March 1977.)

Registered ex officio on 28 December 1976.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

28 décembre 1976

SURINAM

(Avec effet au 28 mars 1977.)

Enregistré d'office le 28 décembre 1976.

No. 14532. AGREEMENT BETWEEN THE UNITED NATIONS (UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME) AND THE GOVERNMENT OF THE KINGDOM OF SAUDI ARABIA CONCERNING ASSISTANCE BY THE UNITED NATIONS DEVELOPMENT PROGRAMME TO THE GOVERNMENT OF THE KINGDOM OF SAUDI ARABIA. SIGNED AT RIYADH ON 4 JANUARY 1976²

N° 14532. ACCORD ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES (PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT) ET LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME DE L'ARABIE SAOUDITE RELATIF À UNE ASSISTANCE DU PROGRAMME DES NATIONS UNIES POUR LE DÉVELOPPEMENT AU GOUVERNEMENT DU ROYAUME DE L'ARABIE SAOUDITE. SIGNÉ À RIYAD LE 4 JANVIER 1976²

DEFINITIVE ENTRY INTO FORCE

The above-mentioned Agreement entered definitively into force on 18 December 1976, i.e., upon receipt by the United Nations Development Programme of the Government's notification of its ratification, in accordance with the provisions of article XIII (1).

Registered ex officio on 28 December 1976.

ENTRÉE EN VIGUEUR DÉFINITIVE

L'Accord susmentionné est entré en vigueur à titre définitif le 18 décembre 1976, soit à la réception par le Programme des Nations Unies pour le développement de la notification de sa ratification par le Gouvernement, conformément à l'article XIII, paragraphe 1.

Enregistré d'office le 28 décembre 1976.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 993, No. I-14531, and annex A in volumes 994, 1007, 1008 and 1026.

² *Ibid.*, No. I-14532.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 993, n° I-14531, et annexe A des volumes 994, 1007, 1008 et 1026.

² *Ibid.*, n° I-14532.